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Bo{njaci i dalje Milu veruju
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Novi Pazar - Novi Pazar }e dobiti privremeni
sme{taj za pse i ma~ke lutalice. U toku je konkurs
za izradu projektno-tehni~ke dokumentacije za do-
bijanje lokacijskih uslova i gra|evinske dozvole za
izgradnju tog objekta. Za izradu ove dokumentaci-
je iz gradskog bud`eta je izdvojeno 400 hiljada di-
nara. Prihvatili{te }e biti izgra|eno u selu ̂ a{i} Do-
lac, ima}e upravnu zgradu, ambulantu, stacionar i
dve {tenare sa 14 boksova za grupni sme{taj `ivo-
tinja.

Dok ne bude izgra|eno ovo prihvatili{te, psi lu-
talice sa novopazarskih ulica, ponovo }e biti u azi-
lu u Vrnja~koj Banji, vlasni{tvu beogradske firme
„Avenija MB“, koja je posao dobila na tenderu JKP
„Gradska ~isto}a“ za humano hvatanje i zbrinjava-
nje pasa lutalica na teritoriji grada. Beogradsko-vr-
nja~ka firma je i pro{le godine bila anga`ovana da
zbrinjava pse lutalice, ali je ugovor raskinut nakon
onlajn peticije, koju je potpisalo vi{e od 2.300 gra-
|ana Novog Pazara i ostalih gradova Srbije. Gra|a-
ni su tvrdili da „Avenija MB“ lo{e tretira `ivotinje.
Pojedina udru`enja za za{titu ̀ ivotinja ovo predu-
ze}e su optu`ila za lo{e postupanje prema psima i
ocenila su uslovi za njihov sme{taj u azilu u Vrnja~-
koj Banji neadekvatni. S. N.
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Beograd, Bijelo Polje, Ro`aje - U
Crnoj Gori se u nedelju, 15. aprila,
odr`avaju predsedni~ki izbori, sed-
mi od uvo|enja vi{epartijskog siste-
ma, tre}i od progla{enja nezavisno-
sti ove biv{e jugoslovenske republi-
ke. Bira~i mogu da biraju izme|u
sedam kandidata, opozicija nije
uspela da se dogovori i iza|e sa je-
dinstvenim kandidatom, te najve}e
{anse ponovo ima neupitni lider ove

zemlje Milo \ukanovi}, predsednik
Demokratske partije socijalista. 

Posmatra~i i ove izbore vide kao
svojevrsni referendum gra|ana za
i protiv EU ili Rusije. S obzirom na
politi~ke podele u Crnoj Gori i zna-
~ajnu brojnost pripadnika nacio-
nalnih manjina, postavlja se i pita-
nje da li }e bira~i nacionalnih ma-
njina glasati za \ukanovi}a ili ne-
kog predstavnika opozicije. Bo-

{njaci po tradiciji glasaju za \uka-
novi}a, koga je podr`ala i Bo{nja~-
ka stranka. Novinar i publicista
[emsudin [eki Radon~i} ube|en je
da }e Bo{njaci ponovo glasati za li-
dera DPS, bez obzira na to {to je
me|u kandidatima i pripadnik bo-
{nja~kog naroda Hazbo Kala~,
predsednik crnogorske Stranke
pravde i pomirenja. S. B.
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Zbrinjavanje pasa i ma~aka lutalica u Novom Pazaru

Po~inje izgradnja prihvatili{ta

Psi lutalice problem, re{enje uskoro: Novi Pazar 
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Proba
Mali maturanti }e ovog vikenda na prob-

nu proveru znanja. Da se vidi koliko su stvar-
no nau~ili, {ta znaju, a {ta ne. Bi}e to i testira-
nje za ume}e i mogu}nost prepisivanja. Na
ispitu }e im biti i u~itelji. Strogi ili blagi? Real-
ni ili navija~ki? Na pro{logodi{njim pravim
testovima su prozvani. Umesto obraza, pocr-
veneo je ministrov karton, koji je preba~en u
dvori{te {kolskih odbora da prema savesti
odlu~e. Zatresla se gora i sve se zavr{ilo na
tome. Ukupni rezultati pazarskih osnovaca
bili su iznad republi~kog proseka. Malo se

~udili svi, pa za}utali. Kako da se pred do-
brim prizna prose~nost. Nije znanje znati,
ve} je znanje znati prepisati. A, prepisivanja
nikad dosta. Neki na{i {to smo ih poslali gore
da nas predstavljaju, postali njihovi. Dobro
im ide li~no predstavljanje. Da nije nacional-
nih televizija, likove bi im pozaboravljali.
Omek{ala im tvrda zakletva u ime naroda.
Zakleli se da }e u ime narodnih masa govoriti
istinu i samo istinu. Svaku neistinu pred su-
dom brane poslani~kim imunitetom. Ima se i
mo`e im se. U`iveli se u TV kadrove. S. N. 

Berane - Na ~elu op{tine Berane  i
naredne ~etiri godine bi}e Dragoslav
[}eki}, lider vladaju}e koalicije „Zdra-
vo Berane“, dok }e njihovim koalicio-
nim partnerima Demokratama pripa-
sti mjesto predsjednika skup{tine. To
je rezultat pregovora dvije stranke, a u
vrijeme pisanja ovog teksta jo{ je traja-
la konstitutivna sjednica SO Berane, na
kojoj bi trebalo da budu verifikovani
odborni~ki mandati i izabran predsed-
nik lokalnog parlamenta. Na lokalnim
izborima 4. februara koalicija „Zdravo
Berane“, sa 14 mandata i Demokratska
Crna Gora sa ~etiri, dobile su potrebnu
ve}inu od 18 odbornika za formiranje
vlasti u tom gradu. Koalicija Demo-
kratske partije socijalista (DPS), Soci-
jaldemokrata i Bo{nja~ke stranke
osvojila je 17 mandata.

Lideri „Zdravo Berane“ i Demokra-
ta tvrde da su pregovori tekli u part-
nerskom duhu, mada su pojedini me-
diji spekulisali da je bilo i problema. „U
koaliciji „Zdravo Berane“ smo pristu-
pili potpuno sa razumijevanjem, s ob-
zirom da je ve} u okviru nove vlasti no-

vi subjekt Demokratska Crna Gora i
svakako da smo bili svjesni da se u toj
novi vlasti mora vr{iti preraspodjela
odre|enih funkcija“, kazao je za RTCG
nosilac liste koalicije „Zdravo Berane“
Dragoslav [}eki}. Novica Obradovi} iz
Demokratske Crne Gore saop{tio je da
su dogovorene funkcije predsjednika

Op{tine i predsjednik Skup{tine op{ti-
ne, a da ostale funkcije nijesu mogle bi-
ti dio politi~kih dogovora. „Ono {to je
mogla da bude tema pregovora, to su
politi~ke funkcije, tako da smo se mi
dogovorili oko toga ko }e biti predsjed-
nik SO i ko }e biti predsjednik Op{tine
Berane. [to se ti~e ostalih funkcija, to u
skladu sa zakonom kako se budu stva-
rali uslovi, tako }e i}i, to ne mo`e biti
predmet politi~kih pregovora“, ka`e
Obradovi}. 

Cilj novih koalicionih partnera je da
opravdaju povjerenje bira~a koje im je
ukazano na izborima, te }e se truditi da
grad vode {to bolje i da podignu stan-
dard gra|ana. „Da zavr{avamo sve
projekte koje smo zapo~eli i sve one
obaveze koje smo najavili za ovu bu-
d`etsku godinu, kako bi jedan dio pro-
blema gra|ana {to efikasnije rije{ili“,
isti~e [}eki}. Obradovi} se nada da }e
u narednom mandatu ispuniti sva o~e-
kivanja gra|ana Berana. „To je ono na
~emu }emo da radimo, {to je prioritet
i {to je bio glavni predmet pregovora“,
nagla{ava on. C. D.

Novi Pazar - Direktor Filijale Nacio-
nalne slu`be za zapo{ljavanje u No-
vom Pazaru Fahrudin \eki} novi je
predsednik Gradskog odbora San-
d`a~ke demokratske partije (GO SDP).
Tako je odlu~eno na izbornoj skup{ti-
ni minulog vikenda. 

\eki} je rekao da }e se novi GO za-
lagati da od Novog Pazara napravi
grad prepoznatljiv u Srbiji i {ire. Na-
glasio je da je ova partija, u proteklih
mesec dana, postala bogatija za 550
~lanova „stru~nih, obrazovanih i uspe-
{nih u svojim profesijama“.

- Sudbina SDP, koja je jedna od naj-
ve}ih bo{nja~kih partija je da vlada jo{
minimum deset godina, istakao je no-
voizabrani predsednik Gradskog od-
bora SDP. „@elimo da zajedno sa svo-
jim koalicionim partnerima pozove-
mo ozbiljne ljude, jer politika jeste za
ozbiljne ljude i ne smemo je prepustiti
politi~kim diletantima. Takvim ljudi-
ma moramo se predstaviti da nikada
ne pomisle da }e nekada do}i na vlast“,
dodao je \eki}. On je ocenio da je pred
ovom partijom ozbiljan posao i naja-

vio da }e „za kratko vreme“ formirati i
izvr{ni odbor. Za potpredsednike GO
SDP izabrani su Armin Mehovi}, Emi-
ra Kola{inac i Albin [aboti}, a Hana
Salihagi} je nova generalna sekretarka.

Dosada{nji predsednik vladaju}e
partije u ovom gradu bio je Husein
Memi}, koji je prethodno izabran za
potpredsednika SDP. On je rekao da
je zadovoljan radom Gradskog odbo-
ra u prethodnom periodu, „koji je je-
dan od najboljih u istoriji SDP“, jer su
realizovani ozbiljni i veliki infrastruk-
turni projekti.

Izbornoj skup{tini prisustvovao je
i osniva~ SDP i potpredsednik Vlade
Srbije Rasim Ljaji}. Ocenio je da je je-
dan od razloga za promene u Grad-
skom odboru „zamor materijala, za-
si}enost odre|enog broja ljudi koji
misle da na osnovu starih zasluga i
stare slave mogu da `ive, da do|u do
mesta, do funkcija ceo `ivot a da za
uzvrat ni{ta ne pru`e stranci ni gradu.
To vreme je pro{lo“.

- Ceni}emo one koji se bore za ovu
stranku i za njene stavove. Pitali su jed-
nog nobelovca {ta je recept za uspeh,
rekao je da ne zna, ali zna {ta je recept

za neuspeh, a to je kada poku{avate da
se svima svidite i nikome zamerite, a
to je nemogu}e. Nas bombarduju ovi
agresivci, ova kriminalna grupa Mua-
mera Zukorli}a, a na{i ljudi mrtvi
hladni ka`u, pa {to da se mi njima ba-
vimo, mi treba da vodimo svoju brigu
i da radimo svoj posao, a oni neka nas
napadaju iz svih oru`ja, a mi }emo da
ka`emo, pa dobro vi ste primitivni mi
nismo i ne}emo da ulazimo u to. Ne,
pustio bih ja njih, ali ne}e oni nas, na-
glasio je Ljaji}. Dodao je da }e u stran-
ci mesta biti samo za one koji }e se bo-
riti. „Nikada ne}emo re}i nikome da se
koristi la`ima da bi odbranio svoju
stranku, ali }emo se boriti i uzvratiti
pet puta vi{e, od sada po nadalje, a ovi
koji smatraju da treba da budu u mi{-
jim rupama i da tako zara|uju plate,
da se ne sva|aju ni sa kim i ne zamera-
ju, to vi{e ne mo`e iz prostog razloga
{to je nepravedno prema onima koji se
bore“, poru~io je Ljaji}. 

Osniva~ SDP je konstatovao da je ta
partija uvek pobe|ivala zbog dobrih de-
la, a ne zbog pri~e ni obe}anja. Istakao

je dobru saradnju sa koalicionim part-
nerima sa kojima ima brojne razlike, ali
i sli~nosti, a to je da im je Novi Pazar
uvek na prvom mestu. Ljaji} je najavio
da }e ovaj grad, opet, biti veliko gradili-
{te, a cilj je da u narednom periodu bu-
de bude peti grad po razvoju. U svom
govoru, Ljaji} se osvrnuo i na podele
unutar Islamske zajednice (IZ).

- Mi sada imamo vi{e islamskih
zajednica, nego politi~kih partija. To
je nenormalno i sve zbog jednog ~o-
veka. Nekada su ljudi odlazili i pravi-
li stranke, a sada formiraju islamske
zajednice. Neverovatno, ali to je real-
no - naglasio je Ljaji} i dodao „da taj
neko ne bi osvojio Novi Pazar i kori-
stio ga kao privatno vlasni{tvo, mora-
mo tome da se suprotstavimo princi-
pima, moralom, radom i istinom“.
Rekao je da je kampanja za izbore po-
~ela, iako }e biti za dve godine „ali ho-
}u da pobedimo ubedljivo da im ne
padne napamet vi{e da iza|u na bilo
koje izbore. U Beogradu je, od milion
glasova, dobio 1.400, ali on ni{ta. On
udara boksom u vre}u i to je va`nije
od borbe za muslimane“.

S. Novosel

GO SDP Novog Pazara dobio novo rukovodstvo

Fahrudin \eki} 
novi predsednik

Na vlasti skoro deceniju
SDP predvodi vlast u Novom Pazaru od 2008. godine. Sada vlada u koaliciji sa

partijama okupljenim oko SNS, SDA Sand`aka i Sand`a~ke narodne partije (SNP).

Politika je za ozbiljne
ljude: Fahrudin \eki}

Ponovo na ~elu Berana:
Dragoslav [}eki}
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Za ~etvrtak, 12. april, zakazana konstitutivna sjednica SO Berane

„Zdravo Berane“ i Demokrate 
dogovorili koaliciju 

Otvoren rekonstruisani zadru`ni dom u Kratovu 
Priboj - U utorak je u pribojskom selu  Kratovo, posle rekonstrukcije,  otvoren Zadru`ni dom sa sve~anom salom . Povodom otvaranja prire|en je

sve~ani ru~ak i kulturno-umetni~ki program. Igralo se i pevalo do kasno u no}. „Ovaj objekat otvara novi ̀ ivot u selu, jer ve} imamo najavljene semina-
re, kr{tenja, skupove bratstva familija i nova veselja“, rekla je odbornica Ivana Guduri}, inicijator akcije obnove sale. Obnova zgrade je finansirana iz op-
{tinskog bud`eta, a sale su finansirali me{tani i lokalni donatori.  S. B.
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Za predstavnike lokal-
ne administracije odr`ana je obuka za
socijalno uklju~ivanje Roma u zajedni-
cu. Cilj je bio da se na konkretan na~in
predstave dobri primeri integracije
romske zajednice i primena dokume-
nata u praksi.

]lan Koordinacionog tima za im-
plementaciju Strategije za socijalno
uklju~enje Roma Nenad Ivani{evi} je
ocenio da je „Novi Pazar dobar primer
socijalnog uklju~enja Roma u tokove
zajednice“ i da „ne samo da prednja~i
na planu integracije, ve} zna da iskori-
sti donatorska sredstva namenjena za
ostvarivanje inkluzije Roma“.

- ̂ injenica da je na ~elu Koordina-
cionog tima potpredsednica Vlade Sr-
bije Zorana Mihajlovi}, ukazuje na va-
`nost unapre|enja polo`aja Roma i
osna`ivanje romske zajednice u cilju
re{avanja problema unutar nje. Novi
Pazar je prepoznao zna~aj ideje o in-
kluziji i zajedni~ku zamisao sprovodi

na terenu - naglasio je Ivani{evi}. Gra-
dona~elnik Novog Pazara Nihat Hasa-
novi} je rekao da ovaj grad „nastoji da
unapredi kapacitete lica zaposlenih u
lokalnim samoupravama, na mestima
u ~ijem je opisu svakodnevna komuni-
kacija sa romskim stanovni{tvom.
Ovaj grad se ozbiljnim projektnim de-
lovanjem pridru`io inicijativi lokalnih
samouprava za uklju~ivanje mladih
Roma u dru{tvene tokove“. 

Strategijom za socijalno uklju~i-
vanje Roma i Romkinja u Republici
Srbiji, koja va`i do kraja 2025. godi-
ne, i Akcionim planom definisano je
pet prioritetnih oblasti:obrazovanje,
stanovanje, zapo{ljavanje, zdravstvo
i socijalna za{tita. U Novom Pazaru
ura|ena je lokalna strategija za inklu-
ziju Roma. Organizatori obuke bili su
Koordinaciono telo za implementa-
ciju Strategije za socijalno uklju~iva-
nje Roma, Agencija UN i grad Novi
Pazar. S. N. 

Novi Pazar- Novi Pazar }e dobiti
privremeni sme{taj za pse i ma~ke
lutalice. U toku je konkurs za izra-
du projektno-tehni~ke dokumenta-
cije za dobijanje lokacijskih uslova i
gra|evinske dozvole za izgradnju
tog objekta. Za izradu ove doku-
mentacije iz gradskog bud`eta je iz-
dvojeno 400 hiljada dinara. Prihva-
tili{te }e biti izgra|eno u selu ^a{i}
Dolac, ima}e upravnu zgradu, am-
bulantu, stacionar i dve {tenare sa
14 boksova za grupni sme{taj `ivo-
tinja. Dok ne bude izgra|eno ovo
prihvatili{te, psi lutalice sa novopa-
zarskih ulica, ponovo, }e biti u azi-
lu u Vrnja~koj Banji, vlasni{tvu be-
ogradske firme „Avenija MB“, koja
je posao dobila na tenderu JKP
„Gradska ~isto}a“ za humano hva-

tanje i zbrinjavanje pasa lutalica na
teritoriji grada. Ova firma }e za hu-
mano hvatanje `ivotinja dobijati
devet hiljada dinara po psu, a ukla-
njanje i transport 66 dinara.

Firma „Avenija MB“ ima obave-
zu da do kraja godine, hvata pse lu-
talice ru~no i mre`ama, da ih evi-
dentira, vakcini{e, mikro~ipuje, ste-
rili{e i smesti u azil i nakon trija`e
vrati na teritoriju gde su uhva}eni.

U tenderskoj dokumentaciji nije
imalo podatka koliko na novopa-
zarskoj teritoriji ima pasa lutalica,
ali je interesantno da je tender ras-
pisan samo dan pre nego {to je na
snagu stupila Uredba o na~inu i
uslovima za bavljenje komunalnim
delatnostima Vlade Srbije. Ovaj do-
kument propisuje da firme za zbri-
njavanja pasa lutalica moraju da
imaju azil na teritoriji lokalne sa-
mouprave na kojoj hvataju pse.

Beogradsko-vrnja~ka firma je i
pro{le godine bila anga`ovana da
zbrinjava pse lutalice, ali je ugovor
raskinut nakon onlajn peticije, koju
je potpisalo vi{e od 2.300 gra|ana iz
Novog Pazara i ostalih gradova Sr-
bije. Sve se to de{avalo krajem okto-
bra i po~etkom novembra pro{le

godine. Tih dana je gradski parla-
ment usvojio Program kontrole i
smanjenja populacije pasa i ma~aka
na teritoriji grada Novog Pazara.
Taj dokument predvideo je niz me-
ra za smanjenje broja napu{tenih
`ivotinja i tada je saop{teno da se
procenjuje da u gradu ima oko
1.500 pasa lutalica i da se njihov
broj pove}ava. S. Novosel

Novi Pazar - Gradona~elnik Novog
Pazara Nihat Bi{evac potpisao je ugo-
vore o projektnom finansiranju usluga
socijalne za{tite sa predstavnicima
Centra za socijalni rad, Udru`enjem za
pomo} mentalno nedovoljno razvije-
nim osobama i Udru`enjem psiholo-
ga. Sa vi{e od 46 miliona dinara iz
gradske kase }e biti finansirano sedam
usluga socijalne za{tite. Ove godine je
izdvojeno znatno vi{e sredstva nego
ranije i to je u skladu sa pove}anjem
broja korisnika usluga. Nakon potpisi-
vanja ugovora novopazarski gradona-

~elnik je rekao da }e usluge socijalne
za{tite, do kraja godine, koristiti vi{e
od 600 Novopazaraca.

- To zna~i da }e i broj zaposlenih na
ovim projektima biti ve}i. Bi}e obezbe-
|eno 56 novih radnih mesta - naglasio
je Bi{evac i dodao da je „ovaj grad, po iz-
dvajanju sredstava za socijalnu za{titu,
u samom vrhu lokalnih samouprava u
Srbiji“, a za naredni period najavio iz-
dvajanje jo{ vi{e sredstava za ovu oblast.

Centar za socijalni rad dobio je
sredstva za realizaciju aktivnosti: po-
mo} u ku}i za stara lica i decu omete-

nu u razvoju i edukativno terapeutske
usluge. Udru`enje za pomo} mentalno
nedovoljno razvijenim osobama ova
sredstva utro{i}e za aktivnosti u dnev-
nom boravku i za projekat „Predah
porodice“. Udru`enje psihologa dobilo
je finansijska sredstva za realizaciju
usluga personalnih asistenata i li~nih
pratioca. Dodeljenim sredstvima ove
projektne aktivnosti finansira}e se do
kraja godine. Ina~e, finansiranje aktiv-
nosti usluga socijalne za{tite, putem
konkursa, aktuelno je u poslednje tri
godine. S. Novosel

Beograd, Novi Pazar - Povodom „neza-
konitog otvaranja nekoliko kladionica“ u
neposrednoj blizini Fakulteta za islamske
studije (FIS) u Novom Pazaru, uprava
ove visoko{kolske ustanove obratila se
predsedniku i Skup{tini Srbije, Ministar-
stvu finansija i Ministarstvu prosvete,
zahtevaju}i njihovo hitno uklanjanje.
„Na`alost i ovog puta smo prinu|eni
obratiti Vam se sa zahtjevom da podu-
zmete sve zakonom potrebne radnje ka-
ko bi za{titili na{u ustanovu od koordini-
ranog nasrtaja lokalnih politi~kih mo}ni-
ka, kriminalaca i vlasnika kladionica i
kockarnica koji na brutalan na~in, kr{e}i
Zakon o igrama na sre}u, skrnave sakral-
nost na{e ustanove i naru{avaju ambijent
u kojem se obrazuju na{i studenti“, saop-
{tava uprava FIS, dodaju}i da se u njiho-
voj blizini, na udaljenosti od svega 10, 40
i 50 metara, nalaze tri kladionice.

Ovo pitanje ina~e mesecima pred-

stavlja „kamen spoticanja“ izme|u lo-
kalne vlasti, koju ~ini koalicija SDP i
SDA i opozicione Stranke pravde i po-
mirenja (SPP) koju predvodi biv{i muf-
tija Muamer Zukorli}. Muamer Ba~e-
vac, poslanik SDP u Skup{tini Srbije je,
gostuju}i na RTVNP, ponovo odbacio
tvrdnje FIS i SPP, isti~u}i da grad ne
mo`e ni da otvara ni da zatvara kladio-
nice. „Grad Novi Pazar i gradona~elnik
Nihat Bi{evac, koji je ovih dana meta
opozicije, {to je vrlo nekorektno i ne-
ljudski, s obzirom da znamo njegov ka-
rakter i profil kao ~oveka, niti mo`e da
osniva niti da „gasi“ kladionice, jer to
nije u opsegu njegovog delovanja“, ka-
zao je Ba~evac. On je najavio da }e SDP
u Skup{tini Srbije insistirati da se done-
se novi Zakon o igrama na sre}u. „Mi
`elimo da sa~uvamo na{u decu od zavi-
snosti od kocke i za{titimo sve gra|ane,
ali na jedino mogu}i zakonski na~in.

Tra`i}emo da se granica podigne sa 200
metara na 2000 metara udaljenosti va-
zdu{nom linijom, i to ne samo od {kola,
ve} i od drugih obrazovnih institucija ali
i kulturno-istorijskih spomenika“, za-
klju~io je Ba~evac.

O ovome su u Skup{tini Srbije govori-
li i poslanici SPP Muamer Zukorli} i Jahja
Fehratovi}. Zukorli} je najavio da }e SPP
podneti Predlog zakona o ukidanju ha-
zardnih, odnosno igara na sre}u. „Nema
nikakve sumnje da se radi o jo{ jednom
izvoru trovanja mentaliteta, morala, psi-
hi~kog i mentalnog zdravlja cjelokupne
nacije. Zato }emo ostati dosljedni da se
hazardne igre potpuno ukinu“, rekao je
lider SPP Zukorli}. Poslanik Fehratovi} je
ukazao na problem brojnih kockarnica
koje se nalaze na udaljenosti manjoj od
200 metara od obrazovnih institucija, is-
takav{i da ova po{ast uni{tava dru{tvo u
Novom Pazaru, a posebno mlade. S. D. 

Ponovo o kladionicama u Novom Pazaru

Ba~evac odbacio 
optu`be FIS i SPP

Obuka lokalne administracije za uklju~ivanje
Roma u zajednicu

Integracija 
romske zajednice

Zbrinjavanje pasa i 
ma~aka lutalica u Novom Pazaru

Po~inje izgradnja 
prihvatili{ta

Peticija gra|ana
Gra|ani su pokrenuli peticiju sa zahtevom da JKP „Gradska ~isto}a“ raskine ugo-

vor, jer su tvrdili da „Avenija MB“ lo{e tretira ̀ ivotinje. Pojedina udru`enja za za{ti-
tu `ivotinja ovo preduze}e su optu`ila za lo{e postupanje prema psima i ocenila su
uslovi za njihov sme{taj u azilu u Vrnja~koj Banji neadekvatni. 

Potpisani ugovori za projektno finansiranje usluga socijalne za{tite

Za sedam usluga 
46 miliona dinara

Potpisivanje ugovora o finansiranju pro{irenih usluga socijalne za{tite u Novom Pazaru
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Prijepolje - Na martovskoj sednici
Skup{tine op{tine Prijepolje, odbornici
su usvojili program rada sa finansijskim
planom JKP“Lim“ za 2018. godinu. 

- Ove godine bi}e dosta investirano u
pobolj{anje kvaliteta vodosnabdevanja.
Ukupna vrednost investicija je oko 50
miliona dinara i sve je ve} u fazi realizaci-
je, izuzev rezervoara na Pu{ini za koji
o~ekujemo sredstva. Projekat je ura|en
ali je potrebno obezbediti oko 35 milio-
na dinara i mi }emo aplicirati gde god je
to mogu}e. Posebno su zna~ajna ulaga-
nja u gradski vodovod. Rekonstrui{emo
cevnu galeriju, {to je prvi put od izgrad-
nje postrojenja. To je srce sistema Fabri-
ke za proizvodnju vode, a vrednost rado-
va je 14 miliona dinara koje smo obezbe-
dili preko Kancelarije za javna ulaganja,
a izvo|a~ je „Jedinstvo“ iz U`ica, ka`e di-
rektor Enis Memi{ahovi}.

Jedna od najve}ih investicija je iz-
gradnja vodovoda u prigradskom na-
selju Luke, kome gravitira vi{e manjih
naselja. Radovi traju nekoliko godina?

- Radovi u okviru druge faze su pri
kraju, mi smo zavr{ili preostali deo prve
faze i u maju se mo`e o~ekivati pu{tanje
u rad ovog vodovoda u koji je ulo`eno
ukupno oko 50 miliona dinara.

Koliko je intenzivno ulaganje u vo-
dovodnu mre`u, toliko se nije odma-
klo u re{avanju najve}eg komunalnog
problema ove op{tine, a to je deponija,
odnosno smetli{te na ulasku u grad.
Da li ima ikakvih pomaka u dobijanju

saglasnosti za transfer stanicu jer je
o~igledno da brdo sme}a u Stanjevina-
ma nastavlja da raste?

- Mi i dalje odla`emo sme}e u Stanje-
vinama. Ili da ka`em slikovitije: mi „tr-
pamo“ tamo sme}e. Moja ideja je da na
kra}i rok ubla`imo problem odvo`enjem
sme}a na zajedni~ku deponiju Priboja i
Nove Varo{i jer smo svojevremeno i mi
ulagali u pripremu ove lokacije, ali jo{
nema odgovora. Slao sam dopise op{tini

Novi Pazar - U vi{egodi{njoj borbi da
osmo~lana porodica Darka Jeli}a iz sela
Crvsko, u op{tini Sjenica dobije struju,
poznati humanitarac iz Novog Pazara
Hido Muratovi} pismeno se obratio i
predsedniku Srbije Aleksandru Vu~i}u.
Od ~elnika lokalnih vlasti i elektroprivre-
de, Jeli}ima godinama sti`u obe}anja da
}e im uklju~iti struju, ali od toga ni{ta.
Kao glavna prepreka navodi se ~injenica
da je njihovo imanje na granici Srbije i
Crne Gore, te se ne zna ko je nadle`an da
im omogu}i elektro snabdevanje.

Muratovi} u pismu predsednika Vu-

~i}a obave{tava da se humanitarnim ra-
dom bavi ve} tridesetak godina i da obi-
lazi „zaboravljene du{e“ po selima Pe{te-
ra, Gojije, Rogozne. Uz pomo} donacija
dobrih ljudi iz zemlje i inostranstva siro-
ma{nima je izgradio 30 ku}a, a za svoj
rad je dobio vi{e nagrada. Muratovi}u,
me|utim, nikako ne uspeva da pomogne
Jeli}ima da dobiju struju. „Predsedni~e,
porodica Jeli} nikada nije imala struju u
svojoj ku}i, ni za vreme Tita. Gospodine
predsedni~e, na`alost porodica Jeli} ne
zna ko je predsednik dr`ave u kojoj `ive,
niti ko je predsednik op{tine kojoj pripa-

daju. Obra}ao sam se nadle`nim u op{ti-
ni Sjenica i va{im ljudima u Vladi Repu-
blike Srbije, koji znaju za sudbinu ove po-
rodice. Svi su se pravdali da se Jeli}i nala-
ze pedeset metara na teritoriji Crne Gore.
Mislim da ima re{enja za ovih osam za-
boravljenih du{a, no na`alost kod ljudi se
izgubila dobrota“, poru~uje Muratovi} u
pismu Vu~i}u. Navode}i da su Darkovi
roditelji preminuli, a da nisu do`iveli da
im zasija sijalica u ku}i, Muratovi} apelu-
je na predsednika da pomogne da Darko-
vi sinovi vi{e ne pi{u doma}e zadatke uz
petrolejku. S. Bi{evac

Priboj - Episkop mile{evski Atanasije
Rakita, u utorak, na tre}i dan Vaskrsa, sa
sve{tenicima Crkvene zajednice, posetio
je Udru`enje za pomo} mentalno nedo-
voljno razvijenim osobama (MNRO) i
Dru{tvo za de~iju i cerebralnu paralizu
(DCP) u Priboju . Tom prilikom pred-
stavnicima udru`enja uru~io je nov~ana
donaciju ~ije je prikupljanje, povodom

Vaskrsa i hramovne slave Vaskrsenjskog
hrama, organizovala Crkvena op{tina
Priboj.

Vladika mile{evski Atanasije rekao je
da su prilog prikupili vernici u organiza-
ciji Crkvene op{tine, a da ga on samo
uru~uje kao pozdrav ~lanovima udru`e-
nja za veliki praznik Vaskrs. „ Sve ~lano-
ve dru{tva i na{e zajednice treba da

Za bolje vodosnabdevanje oko 
50 miliona dinara: Enis Memi{ahovi}

Da deca vi{e ne pi{u uz petrolejku: Muratovi} sa Jeli}ima

Novopazarski humanista Hido Muratovi} pisao predsedniku Vu~i}u

Dajte struju Jeli}ima
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Evropska godina kulturnog nasle|a

Promocija i u Novom Pazaru
Novi Pazar - Ova, 2018. progla{ena je

Evropskom godinom kulturnog nasle|a
i obele`ava se nizom manifestacija u ce-
loj Evropi. Pod sloganom „Na{e nasle|e:
Gde pro{lost susre}e budu}nost“, Dele-
gacija EU u Srbiji i EU info mre`a orga-
nizuju kampanju promocije kulturnog
nasle|a koja }e trajati tokom ~itave godi-
ne, u vi{e gradova Srbije. Me|u njima je
i Novi Pazar.

U saop{tenju organizacije Tim Evropa
Srbija, navodi se da }e vi{e od 40 doga|a-
ja biti organizovano u Beogradu, Novom
Sadu, Ni{u, Novom Pazaru i drugim gra-
dovima. U Novom Pazaru aktivnosti po-
~inju 25. aprila, kada je predvi|ena pose-
ta Muzeju „Ras“ za u~enike osnovnih {ko-
la i predavanje pod nazivom „Novi Pazar
u srednjem veku“. Novopazarski srednjo-
{kolci predstavi}e kulturno nasle|e No-

vog Pazara na prezentaciji koja }e biti odr-
`ana u Kulturnom centru u Novom Paza-
ru 9. maja, ~ime }e biti obele`en i Dan
Evrope. Tokom aprila, maja i juna na te-
ritoriji cele Srbije uklju~uju}i i Novi Pazar
bi}e organizovan foto i selfi konkurs pod
nazivom „Mi delimo kulturno nasle|e“,
kao i kvizovi na dru{tvenim mre`ama na
temu kulturnog nasle|a, najavljuje Tim
Evropa Srbija. S. B. 

Muzi~ki vremeplov
Novi Pazar - U novopazarskoj Koncertnoj dvora-

ni odr`an je koncert osmanske muzike. Muzi~ki reper-
toar iz doba osmanlije izvelo je 15 turskih umetnika.
Publika je ~ula muziku koncipiranu na narodnim ju-
na~kim pesmama i tradicionalne arapske ilahije koje
su se pevale u osmanskom periodu. Ovaj muzi~ki vre-
meplov, Kulturni centar je organizovao u saradnji sa
Institutom Yunus Emre iz Beograda. S. N. 

Fo
to

: I
ns

tit
ut

 Yu
nu

s E
m

re

Enis Memi{ahovi}, direktor JKP „Lim“, o inves

Veliki pomaci u v

Episkop Atanasije posetio Udru`en
razvijenim osobama i Dru{tvo 

„Sve ~lanove zajednice treb
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U DVE RE^I

Beograd, Bijelo Polje, Ro`aje - U Crnoj
Gori se u nedelju, 15. aprila, odr`avaju
predsedni~ki izbori, sedmi od uvo|enja
vi{epartijskog sistema, tre}i od progla{e-
nja nezavisnosti ove biv{e jugoslovenske
republike. Bira~i mogu da biraju izme|u
sedam kandidata. Opozicija nije uspela
da se dogovori i iza|e sa jedinstvenim
kandidatom, te najve}e {anse za pobedu
ponovo ima neupitni lider ove zemlje
Milo \ukanovi}, predsednik Demokrat-
ske partije socijalista i biv{i premijer.
Prema ispitivanju CEDEM-a, Milo \u-
kanovi} ima podr{ku 50,6 odsto gra|a-
na, na drugom mestu je Mladen Bojani}
sa podr{kom od 35,5 odsto, dok bi za
Draginju Vuksanovi} glasalo 7,9 odsto
ispitanika. Opozicioni kandidati Bojani}
i Vuksanovi} se, me|utim, nadaju dru-
gom krugu i \ukanovi}evom porazu. 

Posmatra~i i ove izbore vide kao svo-
jevrsni referendum gra|ana za i protiv
EU ili Rusije. S obzirom na politi~ke po-
dele u Crnoj Gori i zna~ajnu brojnost
pripadnika nacionalnih manjina, posta-
vlja se i pitanje da li }e bira~i etni~kih
manjina glasati za \ukanovi}a ili nekog
predstavnika opozicije. Bo{njaci po tra-
diciji glasaju za \ukanovi}a, koga je po-
dr`ala i Bo{nja~ka stranka. Lider te par-
tije i potpredsednik Vlade Crne Gore Ra-
fet Husovi} smatra da je \ukanovi}eva
pobeda u prvom krugu „imperativ“, te
da je glas za lidera DPS glas za stabilnost.
Novinar i publicista [emsudin [eki Ra-
don~i} ube|en je da }e Bo{njaci ponovo
glasati za lidera DPS, bez obzira na to {to
je me|u kandidatima i pripadnik bo-
{nja~kog naroda Hazbo Kala~, predsed-
nik crnogorske Stranke pravde i pomire-
nja. „Crna Gora je i dalje jako podijelje-
na izme|u pristalica crnogorske suvere-
nosti, evropskih vrijednosti i njenog

evroatlantskog puta, s jedne strane i onih
koji i dalje budu}nost Crne Gore vide „u
krilu majke Rusije i Srbije“. U sistemu
dva suprotstavljena bloka, glas koji ne
bude i{ao predsjedniku vladaju}e Demo-
kratske partije socijalista Milu \ukano-
vi}u automatski se pripisuje drugoj stra-
ni“, obja{njava Radon~i} za Al D`aziru.
On je ube|en da }e \ukanovi} pobediti
u prvom krugu i da }e mu glasovi nacio-
nalnih manjina doneti pobedu. „Manjin-

ske narode u \ukanovi}eve {irom ra{i-
rene ruke guraju velikosrpski nacionali-
sti, velikosrpska opozicija, Srpska pravo-
slavna crkva i Rusija“, dodaje Radon~i} i
podse}a da se vode}i opozicioni kandi-
dat Mladen Bojani} nije ogradio od izja-
ve lidera Pokreta za promjene Neboj{e

Medojevi}a: „Ko god glasa za \ukanovi-
}a, taj je novi poturica“.

Kandidat DPS Milo \ukanovi} je ne-
davno posetio op{tine na severu Crne
Gore u kojima Bo{njaci ~ine ili ve}inu ili
zna~ajni procenat. U Bijelom Polju je is-
takao da je Crna Gora na vratima EU.
„Vrijeme je da zavr{imo neke poslove
koje smo zapo~eli prije 20 godina, dove-
li smo te snove na prag realnosti, ne smi-
jemo razo~arati na{e gra|ane. EU nam

pru`a ruku povjerenja na tom putu, ma-
terijalnu i stru~nu pomo} da obavimo
neophodne reforme da bismo postali or-
ganski dio Evrope. Prvi put dobijamo ta-
kvu pomo}, a da se od nas ne tra`i vazal-
stvo, ve} se od nas ~ini ravnopravan
partner. Spremni smo da u narednom
petogodi{tu uvedemo Crnu Goru u EU i
da garantujemo da }e Crna Gora biti pr-
va slede}a punopravna ~lanica EU“, po-
ru~io je \ukanovi} na predizbornom
skupu u Bijelom Polju. U Plavu, Gusinju,
Petnjici, \ukanovi} je poru~io da su
„o~uvanje i u~vr{}ivanje multinacional-
nog i multivjerskog sklada, posebno u
godinama kada su se u okru`enju doga-
|ali vjerski i etni~ki sukobi, najve}e vri-
jednosti na{e dana{nje Crne Gore“. „U
Crnoj Gori nema prvorazrednih i drugo-
razrednih naroda, ovo je na{a zajedni~-
ka ku}a i kultura koju ovdje stvaramo je
zapravo multikultura, kultura svakog od
naroda koji ̀ ivi na prostoru Crne Gore“,
rekao je \ukanovi}. „ Smatram da je to
na{ veliki kapital, ne smatram ga zaista
nekom svojom posebnom zaslugom, ali
sam naravno veoma ponosan da sam bio
na tako odgovornim du`nostima u dr`a-
vi Crnoj Gori u tom vremenu kada smo
svi zajedno, gra|ani Crne Gore, do{li do
takvih vrijednosti“, istakao je on.

S. Bi{evac 

o trenutnom stanju ali nema pomaka.
Op{tina je u kontaktu sa nadle`nim mi-
nistarstvom ali nemam informaciju do-
kle se stiglo sa predlogom da se na loka-
ciji koju je usvojila Skup{tina op{tine gra-
di transfer stanica jer ovo ministarstvo
treba da da svoje mi{ljenje. Istina je da
smo od toga dosta o~ekivali jer je dobar
deo sredstava obezbe|en. 

Ako ne stigne odgovor sa nivoa
dr`ave, da li }e propasti sredstva ko-

ja je za ove namene opredelila Vlada
Slovenije svojim bud`etom za 2018.
godinu?

- Moglo bi se tako re}i ukoliko se ne
na|e lokacija jer su ta sredstva od oko
800.000 evra predvi|ena u bud`etu Vla-
de Slovenije za 2018. odnosno izgradnja
transfer stanice bi trebalo da se realizuje
u 2018. godini uz pomo} tih sredstava,
ka`e Memi{ahovi}.

I. Had`agi} Durakovi}

uklju~imo u puno}u `ivota, da ne budu
izostavljeni , bilo da su ro|eni u nekoj bo-
lesti ili da su neku bolest dobili na putu
`ivota.

Mi kao zajednica nastojimo da sve
~lanove integri{emo „, rekao je episkop
Atanasije, prilikom posete ~lanovima
udru`enja.

Predstavnici udru`enja, u ime ~la-

nova i njihovih roditelja zahvalili su se
na pomo}i i uru~ili episkopu Atanasi-
ju likovne radove nastale na njihovim
radionicama. U humanitarnoj akciji
koja je trajala od Velikog ~etvrtka do
Vaskrsa, u hramovima Vaskrsenja Hri-
stovog i Svetog Velikomu~enika kneza
Lazara u Priboju , prikupljeno ukupno
100.000 dinara. S. Bjeli}

PODGORI^KA FIRMA GRADI @I^ARU
Bijelo Polje - Komisija Direkcije javnih radova (DJR) izabrala je ponudu

firme Novi Volvox iz Podgorice, kao najpovoljniju za izgradnju `i~are i tri ki-
lometra staza na budu}em skijali{tu „Cmilja~a“ u Bijelom Polju za
7.988.888,88 evra, sa ura~unatim PDV-om, pi{u podgori~ke Vijesti. Komisi-
ja je neispravnom proglasila za oko pola miliona jeftiniju ponudu {vajcar-
skog konzorcijuma kompanija Strukon & Bartholet sa podizvo|a~em Uni-
pred iz Bijelog Polja i cijenom od 7.468.725 evra, kao i ponudu konzorcijuma
doma}e firme IGP Fidija sa austrijskim Doppelmayr i jo{ par firmi, koji su po-
nudili cijenu od 7.877.865 evra. U oktobru 2016. prvi put je ogla{eni tender
za izradu projekta i izgradnju tri kilometra duge `i~are „Cmilja~a“, ali je po-

~etkom 2017. progla{en neuspje{nim jer se niko od zainteresovanih ponu-
|a~a nije javio, zbog ~ega je ponovljen. C. D.

OTVOREN STARA^KI DOM
Pljevlja - Potpredsjednik Vlade Crne Milutin Simovi} otvorio je u Pljevlji-

ma Stara~ki dom, ~ija je izgradnja ko{tala oko 2,2 miliona evra. Op{tina Plje-
vlja obezbijedila je zemlji{te i finansirala potrebne komunalne infrastrukture.
Glavni donator projekta je EU, a zna~ajan finansijski doprinos pru`ile su SAD,
Italija, Njema~ka, Norve{ka, [vajcarska, Danska, Turska. Program su podr`ali
i Visoki komesarijat Ujedinjenih nacija za izbjeglice i OEBS. Kapacitet doma je
68 mjesta.  C. D. 

Uo~i predsedni~kih izbora u Crnoj Gori koji se odr`avaju u nedelju, 15. aprila

Bo{njaci i dalje Milu veruju

Bo{njaci da glasaju za Kala~a 
U Centru za kulturu u Ro`ajama odr`an je zavr{ni skup predsjedni~kog kandida-

ta Crne Gore Hazbije Kala~a. Prisutnima se obratio i narodni poslanik Stranke prav-
de i pomirenja u Skup{tini Srbije Jahja Fehratovi} i pozvao Bo{njake u Crnoj Gori da
15. aprila iza|u na izbore i podr`e Kala~a. „Ima li toga koji je dovoljno hrabar me|u
Bo{njacima da mu ruka zadrhti i da zaokru`i drugog i da podr{ku drugom mimo Ha-
zbije Kala~a, brata Bo{njaka? Ne vjerujem da ovdje ima ~ovjeka koji u sebi ima mo-
rala da glasa bilo koga drugog osim svog brata, prijatelja, kom{iju - Hazbiju Kala-
~a“, poru~io je Fehratovi}, koji veruje da }e predsedni~ki izbori biti po~etak otre`nje-
nja za Bo{njake Crne Gore. 

Crna Gora }e biti prva slede}a ~lanica
EU: Milo \ukanovi} u Bijelom Polju 

Prema ispitivanju CEDEM-a, Milo \ukanovi} ima 
podr{ku 50,6 odsto gra|ana, na drugom mestu je vode}i
opozicioni kandidat Mladen Bojani} sa 35,5 odsto

Manjinske narode u \ukanovi}eve {irom 
ra{irene ruke guraju velikosrpski nacionalisti, 
velikosrpska opozicija, Srpska pravoslavna 
crkva i Rusija, smatra [emsudin [eki Radon~i}

sticijama i komunalnim problemima Prijepolja

odosnabdevanju 

nje za pomo} mentalno nedovoljno 
za de~iju i cerebralnu paralizu 

ba uklju~iti u puno}u ̀ ivota“

Za integraciju: Poseta crkvenih velikodostojnika udru`enjima
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SAVETI POLJOPRIVREDNIH STRU^NJAKA

Primena 
zeolita u 

vo}arstvu
Zeolit je potpuno prirodan, siguran za upotrebu i apsolutno

netoksi~an mineral vulkanskog porekla. Njegova pravilna
upotreba ne izaziva negativne efekte ni kontraindikacije,

{to je dokazano hemijskom analizom i toksikolo{kim analiza-
ma. Prema mnogobrojnim nau~nim istra`ivanjima i ogledima,
zeolit se odli~no pokazao kao sredstvo koje dovodi do pobolj{a-
nja zemlji{nih karakteristika, pove}anja prinosa i pobolj{anja
kvaliteta prinosa.

Zeolit pobolj{ava propustljivost zemlji{ta i zbog svoje ka-
rakteristike da du`e zadr`ava vodu u zemlji{tu, smanjuje ri-
zik od stresa biljnih vrsta prouzrokovanih su{om. Ta pozitiv-
na interakcija zemlji{te - voda - biljka, u prisustvu zeolita mo-
`e se objasniti na slede}i na~in: iako zeolit ima sposobnost za-
dr`avanja vode u zemlji{tu, ta vezanost vode nije velika, i ka-
ko vremenom ja~a korenov sistem biljaka, odnosno raste nje-
gova apsorpciona mo}, tako se polako osloba|a voda koju je
zeolit „zadr`ao“ i usvaja se od strane korenovog sistema bi-
ljaka. Na taj na~in se spre~ava ispiranje vode u dublje slojeve,
a biljka mo`e du`e izdr`ati bez ki{e ili vode dodate sistemom
za navodnjavanje Osim toga, poseduje i sposobnost da spre-
~ava ispiranje hranljivih elemenata iz zemlji{ta (bilo da su oni
ve} prisutni u zemlji{tu ili da su dodati |ubrenjem). Ova spo-
sobnost ogleda se u njegovoj mogu}nosti da adsorbuje hran-
ljive elemente zemlji{ta (sastojke |ubriva) i da ih tokom ve-
getacije polako otpu{ta, {to upu}uje na zaklju~ak da se prime-
nom zeolita produ`ava dejstvo dodatih mineralnih i organ-
skih |ubriva. Sa druge strane, usvojene te{ke metale koji se
mogu na}i u zemlji{tu, zeolit vezuje ja~im silama i prakti~no
onemogu}ava njihovu apsorpciju od strane biljaka. Samim
tim smanjuje se mogu}nost uve}anih koncentracija {tetnih
elemenata u biljkama, kao i mogu}nost ugro`avanja zdrav-
stvenog stanja ljudi i `ivotinja.

Zeolit svojom primenom pozitivno uti~e kako na re`im is-
hrane zemlji{ta i biljaka, tako i na ekonomi~nost poljoprivredne
proizvodnje i smanjenje rizika od zaga|enja `ivotne sredine.
Dobra ekonomi~nost poljoprivredne proizvodnje primenom
zeolita, prisutna je kako zbog osiguravanja ve}ih i kvalitetnijih
prinosa, tako i zbog mogu}nosti smanjenja uobi~ajenih doza
mineralnih i organskih |ubriva, ali i o~uvanja i/ili pobolj{anja
plodnosti poljoprivrednog zemlji{ta.

Mnogobrojna istra`ivanja i studije ukazuju i na sposobnost
zeolita da pobolj{ava strukturu zemlji{ta, ali i da smanjuje ze-
mlji{nu kiselost, {to je od velikog zna~aja za poljoprivrednu pro-
izvodnju koja se sprovodi na zemlji{tima koja su pod uticajem
razli~itih faktora podlo`nija promeni tj. sni`avanju pH vredno-
sti. Njegova primena posebno je po`eljna u podru~jima koja su
poznata po mnogobrojnim izvorima zaga|enja.

Kod rasa|ivanja novih kultura stavlja se u jame, po obo-
du korena, neposredno pored ̀ ilica i prekriva zemljom. Kod
ve} zasa|enih vo}aka stavlja se tako|e po obodu korena ma-
lim otkopavanjem. Njegova efikasnost se posebno manife-
stuje kod obojenog vo}a, prilikom navodnjavanja sistemom
„kap po kap“ ili klasi~nog navodnjavanja, {to zadr`ava vlagu
3-4 puta du`e zahvaljuju}i svojoj {upljikavoj strukturi. Vo-
da, u zimskom periodu, u porama zeolita ne smrzava kod
sni`avanja temperature i do -20°C, {to omogu}ava otpornost
osetljivih biljaka na mraz, kao {to je posebno obojeno jago-
di~asto vo}e. Kod obojenog vo}a preporu~uje se po jednoj ja-
mi 200-500 gr, a kod ostalog zasada i do jednog kilograma.
To zavisi da li je u pitanju planta`ni ili ve} postoje}i klasi~an
zasad. Ve}a koli~ina zeolita ve}i uspeh, nema nikakvih ogra-
ni~enja. Zeolit povoljno uti~e na mikroklimu skladi{tenih
prostorija, tako {to sni`ava vla`nost vazduha i ubla`ava tem-
peraturna kolebanja. Uklanja {tetne hemikalije (pesticide i
druga sredstva) sa povr{ine ploda, apsorbuje i neutrali{e fer-
mente i druge materije izdvojene sa bakterijama koje ubrza-
vaju proces truljenja.

Savremeni trendovi u vo}arstvu idu ka smanjenju upo-
trebe pesticida u tom smeru treba razmi{ljati i o upotrebi ze-
olita i njegovih mnogobrojnih pozitivnih osobina, kao eko-
lo{ki potpuno bezbednog sredstva. Minerali zeolita imaju {i-
roku primenu u vo}arskoj proizvodnji u svetu. Iako u na{ij
zemlji postoje bogata nalazi{ta ovog minerala njegova upo-
treba nije toliko ~esta.

Silvija Hod`i}, 
dipl. in`.  poljoprivrede

Uvo|enje reda u stambeno-poslovnim zgradama u Prijepolju

Ku}ni red odgovornost
stanara i upravnika 

Prijepolje - Odlukom o op{tem
ku}nom redu u stambeno-po-
slovnim zgradama u op{tini Pri-
jepolje regulisano je niz pitanja
koja su ve} ~etvrt veka bila prepu-
{tena individualnom „ose}aju“
pojedinaca prema zajedni~kom
stanovanju i shvatanju urbanite-
ta. Uz retke izuzetke, mahom je
odnos bio nehajan prema svemu
{to je van „zaklju~anih li~nih vra-
ta“ o ~emu svedo~i ~injenica da je
najve}i broj zgrada izgubio svoj
prvobitni izgled, da su terase po-
stale podrumi, da {araju, kre~e i
menjaju prozore prema li~nom
naho|enju, a o stanju krovova i
fasada ne treba posebno ni govo-
riti. Dovoljno je pro{etati cen-
trom grada. 

Odlukom o op{tem ku}nom
redu u stambeno-poslovnim
zgradama ure|uju se op{ta pra-
vila pona{anja za sve stanare, ~i-
jim }e se po{tovanjem obezbedi-
ti red, mir i sigurnost u zgradi,
neometano kori{}enje posebnih
i zajedni~kih delova zgrade, nji-
hovo odr`avanje ~istim, isprav-
nim i sigurnim. Tako|e je nabro-
jano i {ta su zajedni~ki delovi
zgrade, odnosno zajedni~ki gra-

|evinski elementi, a naglasiti tre-
ba da su to, osim hodnika, stepe-
ni{ta, podruma i tavana jo{ i stre-
he, fasada, zidovi, stubovi, krovo-
vi, dimnjaci, svetlarnici, liftovi i
sve vrste instalacija. Stambene
zajednice imaju status pravnog
lica, organ upravljanja je uprav-
nik ili profesionalni upravnik ko-
me su povereni ovi poslovi. O
ku}nom redu du`ni su da se sta-
raju svi stanari i upravnik. Prema
donetoj odluci, ulazi u stambene
zgrade se moraju zaklju~avati od
23 do {est sati narednog dana le-
ti i od 22 do {est sati zimi. Odlu-
kom je ure|eno i kad je vreme
odmora. Radnim danima to je
od 16 do 18 i od 22 do sedam sa-
ti, subotom od 14 do 18 i od 22
do osam, odnosno nedeljom do
10 sati. Stanari se moraju pona-
{ati na na~in koji obezbe|uje
potpuni mir i ti{inu u zgradi za
vreme odmora, {to zna~i da ne
koriste ku}ne aparate koji stvara-
ju buku ali se ne smeju koristi ni
ma{ine za rad izvan stanova po-
put kosa~ica ili motornih testera. 

Na terasama, lo|ama i balko-
nima odlukom je zabranjeno dr-
`ati i deponovati stvari koje na-

ru{avaju izgled zgrade. O baca-
nju sme}a kroz prozor ili preko
terase da ne govorimo. To se, ve-
rujemo, podrazumeva i ne pri-
menjuje. Odluka sadr`i i odred-
be koje su vezane za obavljanje
privredne delatnosti u zgrada-
ma, odnosno pona{anje stanara
koji obavljaju gra|evinske rado-
ve u ili na zgradi. Stanari su du-
`ni da odr`avaju ~isto}u zajed-
ni~kih prostora, a spoljni delovi
zgrade (vrata, prozori, izlozi)
moraju biti ~isti i ispravni. Stam-
bena zajednica je odgovorna i za
odr`avanje zemlji{ta oko zgrade
(zamena o{te}enih delova ogra-
da, ~i{}enje, ko{enje, uklanjanje
svake vrste otpada...). 

Za nepo{tovanje ku}nog reda
odgovorni su stanari i upravnik o
~emu stanari obave{tavaju skup-
{tinu stambene zajednice ili pro-
fesionalnog upravnika, a ukoliko
se opomenuti i pou~eni stanar o
detaljima ku}nog reda ipak oglu-
{i, prekr{aj se prijavljuje nadle-
`noj inspekciji kako bi se predu-
zele mere u skladu sa Zakonom o
stanovanju i odr`avanju zgrada. 

Uz Odluku o op{tem ku}nom
redu u stambeno-poslovnim

zgradama na martovskoj sednici
Skup{tine op{tine usvojena je i
Odluka o utvr|ivanju minimalne
naknade za teku}e i investiciono
odr`avanje zgrada i naknade za
rad prinudnog upravnika koje su
du`ni izdvajati vlasnici stanova,
odnosno poslovnih prostora, kao
i naknadu u slu~aju postavljanja
profesionalnog upravnika od
strane lokalne samouprave kao
vid prinudne mere tamo gde ni-
su izabrani organi upravljanja ili
ukoliko prestane mandat uprav-
nika, a nije izabran novi. 

Ina~e, u prijepoljskoj op{tini,
kako je re~eno i na sednici Skup-
{tine op{tine, do sada je samo
jedna osoba obezbedila licencu
za obavljanje poslova profesio-
nalnog upravnika. Do februara
registrovano je 55 stambenih za-
jednica sa izabranim upravnici-
ma iz redova stanara. Stanari su
svoje stambene zajednice uglav-
nom registrovali po ulazima, a
komunalna inspekcija je bila u
obavezi da popi{e sve stambene
zajednice u op{tini kako bi bile
upisane u registar u skladu sa za-
konskim propisima. 

I. Had`agi} Durakovi} 

\oko Krivokapi}, predsjednik Odbora direktora EPCG

Za akcije Rudnika smo ponudili realnu cijenu 
Pljevlja - Ulazak Elektropri-

vrede (EPCG) u akcijski kapital
Rudnika uglja (RUPV) je realan
i potpuno opravdan, u cilju ob-
jedinjavanja termoenergetskog
kompleksa i postizanja ve}e si-
nergije i optimizacije njegovog
rada, ocijenio je predsjednik Od-
bora direktora elektroenergetske
kompanije \oko Krivokapi}.
On je za list Elektroprivreda ka-
zao da je EPCG preuzela akcije
Rudnika na osnovu objektivne i
realne argumentacije kao proiz-
voda vi{e ozbiljnih i detaljnih
analiza. Pojedinci su tvrdili da je

cijena od 6,4 evra prevelika, ali se
Krivokapi} sa tim ne sla`e.

Prema njegovim rije~ima,
ulaskom EPCG u akcijski kapi-
tal RUPV ̀ ele da obezbijede da-
lju sigurnost i kontinuirano
snabdijevanje ugljem TE Plje-
vlja, {to }e u proizvodnom i fi-
nansijskom smislu dovesti do
u{teda usljed smanjena tro{ko-
va i sigurnog sinergetskog efek-
ta, o ~emu govori i procjena in-
vesticione vrijednosti akcije
RUPV od 6,9 evra. Odgovaraju-
}i na pitanje u kojoj mjeri je, u
ovom trenutku, dobrovoljno

preuzimanje akcija RUPV
opravdan poslovni potez za
EPCG, on je rekao da i pojedini
„de`urni kriti~ari“ u crnogor-
skoj javnosti ne dovode u pita-
nje opravdanost tog poteza, ve}
je polemika i nedoumica oko
na~ina i cijene po kojoj }e se
sprovesti preuzimanje. „Elabo-
ratom o fer vrijednosti akcija
RUPV, koji je ura|en u skladu
sa Zakonom o preuzimanju ak-
cionarskih dru{tava te me|una-
rodnim ra~unovodstvenim i
standardima procjene vrijedno-
sti, utvr|eno je da fer vrijednost

akcija RUPV iznosi 6,4 evra,
dok je njihova investiciona vri-
jednost 6,9 evra po akciji“, pre-
cizirao je Krivokapi}. „U kona~-
nom, to je jedinstveni stav po-
slovodnih i menad`erskih
struktura EPCG, posebno na-
kon uvida u Elaborat o fer vri-
jednosti akcija RUPV koju je za
potrebe na{e kompanije uradi-
la jedna od najrenomiranijih
konsultantskih ku}a, Delloitte“,
zaklju~io je Krivokapi} i podsje-
tio da je italijanska kompanija
A2A, 2009. godine, kupila akci-
je Rudnika po 9,5 evra. C. D.

Bacanje sme}a kroz prozor ili preko terase ni
„pod razno“: Stambene zgrade u Prijepolju 

Ulazi u stambene zgrade se moraju 
zaklju~avati od 23 do {est sati narednog
dana leti i od 22 do {est sati zimi



Novi Pazar - U decembru pro{le i ja-
nuaru ove godine, opstanak FK Novi
Pazar visio je o koncu. Tri meseca ka-
snije, situacija nije sjajna, ali je daleko od
pre|a{nje, ~inilo se, bezizlazne. Rezul-
tati prvog tima, omladinskog i kadet-
skog su ti koji zna~ajno doprinose boljoj

ukupnoj slici kluba. Prvoliga{ je dola-
skom trenera Stevana Mojsilovi}a tri
dana pred nastavak prvenstva u hodu
promenio sistem igre u 4-3-3, {to je na
op{te iznena|enje donelo odli~ne rezul-
tate u mini seriji od ~etiri utakmice. „Ot-
kinut“ je bod jednom od favorita lige u
Gornjem Milanovcu, u Jagodini je po-
be|en doma}in, koji je sa obe noge u ni-
`em rangu, {to nikako ne umanjuje us-
peh, a {lag na torti do{ao je sa dve mini-
malne pobede na Gradskom stadionu
protiv ̂ SK-a i Sin|eli}a (1:0). 

Dobitak je i da su golovi stizali od
igra~a od kojih se oni uglavnom ne

o~ekuju, izuzmemo li Mehmeda Avdi-
}a (Lakota i \or|evi}). Dva uzastopna
poraza na gostovanjima, u Ba~koj To-
poli i Kragujevcu, donekle su pokvari-
la utisak, ne i toliko da postoje razlozi
za brigu vi{e. Na vidiku je da }e se do
opstanka sti}i i pre fini{a lige, i to sa
zna~ajnom ulogom fudbalera iz sop-
stvene baze, Emir Hazirovi} (21), Pa-
vle Ni}iforovi} (21), Amel Lakota (22),

Mehmed Avdi} (20) i najmla|i me|u
njima Vahid Zimonji}, koji jo{ nema
18 godina, zgrabili su ukazanu priliku i
ve} nagove{tavaju da bi uskoro mogli
da ~ine oslonac najboljeg tima. U te-
{koj materijalnoj situaciji u kojoj se
klub na{ao afirmisanje doma}ih snaga
bio je jedan od glavnih ciljeva, raduje
da se do njega izgleda do{lo kad je naj-
vi{e trebalo. Sa bilansom, tri pobede,
jedan nere{en ishod i dva poraza Novi
Pazar je kao i na kraju prvog dela pr-
venstva osmi, i ima devet bodova vi{e
od prvog tima u zoni ispadanja. 

Pre~icama se mo`e sad i odmah sa-

mo do nekih ciljeva, naj~e{}e onih iz
grupe - dr`i vodu dok majstori odu.
Nebu pod oblake ili iznad oblaka, mo-
gu}e je u Lukasovim i Kjubrikovim fil-

movima, i jedino tamo. Kov~eg s nov-
cem neko je ranije prosuo i sad ga valja
na fin na~in ponovo ,,oteti“, kako bi
Pazarova ,,Odiseja 2018“ imala sre}an

kraj. Bogatstvo je da se u ovom trenut-
ku iz nereda u{lo u red ili kakav - takav
red. Filmski junaci Dino i Kliker rekli
bi - svakog dana u svakom pogledu sve
vi{e i vi{e napredujem. Sve ovo su fra-
ze do fraza, i ni{ta od ovoga nije fraza.
Bolje je nego {to je bilo, ma bolje je
mnogo nego {to je bilo, i daleko je od
toga da je dobro da bolje ne mo`e biti.
A da je put bez pre~ica jedini na~in da
se uhvati zalet za skok u bolje i najbo-
lje, pa jeste.

petak, 13. april 2018. VII

SPORT

Prvoslav Le{evi}

Dva poraza
Serija od {est me~eva bez poraza je prekinuta. Novi Pazar je u 20. kolu prvi

put pora`en ovog prole}a, u Ba~koj Topoli, TSC - Novi Pazar 2:0 (1:0). Golove su
postigli Brankovi} u 26. iz jedanaesterca i Mili}evi} u 89. minutu. I u vanrednom
21. kolu upisan je poraz istovetnim rezultatom, u Kragujevcu je Radni~ki slavio
sa 2:0 (1:0). Golove za doma}i tim postigli su Luki} u 20. i \ur|evi} u 72. minu-
tu. Strelcu prvog gola Luki}u, golman Novopazaraca Jasmin Ko~ odbranio je je-
danaesterac u 84. minutu. 

Oti{ao Stepanovi}
Posle pobede nad Sin|eli}em u 19. kolu (1:0) ekipu Novog Pazara nezadovo-

ljan statusom samovoljno je napustio Uro{ Stepanovi}. Za Novi Pazar odigrao je
13 utakmica i postigao jedan gol. 

Fudbalsko prole}e daje nadu u skori povratak Novog Pazara tamo gde mu je mesto

Nije sjajno, ali je bolje nego ranije

Pripremna utakmica: 
Novi Pazar - Jo{anica 4:0

Novi Pazar - Osvaja~ Kupa i Superku-
pa ne mo`e tako slabo da odigra dvaput
u ~etiri dana. I nije, u ponedeljak je bilo
mnogo bolje nego u pro{li ~etvrtak. O~i-
gledno je da su nijansa, dve, pa i tri, bo-
ljeg nedovoljne da bi se do{lo do samog
vrha. Za titulu prvaka Srbije mora se bi-
ti bolji od najboljeg izdanja u sezoni. To
Novi Pazar nije bio u prvom me~u, do-
nekle, jeste u drugom. A nema nadme-
nosti u re~ima da ,,plavi“ i pored dvo-
struke nule jesu bolji, i timski i pojedi-
na~no, od Vojvodine. 

Nije najve}i problem Zatri}evog tima
u prvom me~u nije bio slabije od uobi-
~ajenog izdanje prima~ke linije, koliko
odluka Ned`ada Osmanka~a da iznena-

di ne pokloniv{i ni minut u igri svom
standardnom prima~u Miranu Kujun-
d`i}u. Kad se taj, ipak, neo~ekivani po-
tez pove`e sa izostankom iz tog duela
kompletnog za{titnog znaka Pazara -
dobar ulazak u setove, prijem i servis, a
tu je trebalo da se stekne prednost ili u
najmanju ruku bude izjedna~eno, onda
prostor da se koli~ina takvih minusa na-
doknadi na nekoj drugoj strani ne po-
stoji. Kad sve to ne {tima onda ne ~udi
{to je u prvi plan izbio iskusni, ne i maj-
stor svog zanata, Suhinjin. Vojvodina ni-
je po svaku scenu i{la na varijantu da
svede Hamzagi}a na broj poena ispod
njegovog proseka. Hamzagi} je kao naj-
svetlija ta~ka u timu do{ao do svoje kote,

ali dobar servis Vojvodine ili slabiji pri-
jem Novog Pazara, doveo je do toga da
ostale zlatne pra}ke ,,plavih“ ispale vi{e
}oraka nego {to smo na to navikli. Pred-
nost ,,lala“ na blokerskim pozicijama je
mogla da se o~ekuje, ali kad Daca i Polo-
mac imaju svojih pet minuta, to je znao
da bude rebus za koji oni nemaju odgo-
vor. Na`alost, tih pet minuta ne do~eka-
smo. Srednjaci moraju vi{e i bolje, jer
bez njihovih poena Vojvodina se ne mo-
`e dobiti.

Trebalo je Novom Pazaru pet setova
da u|e u svoj ritam, to je mnogo za jedan
ovako zna~ajan me~. Jo{ je u drugom
me~u pobedio sam sebe. Imali su Ham-
zagi} i drugovi dobar ulazak u svaki od

setova i mnogo bolji servis, ali ne i pri-
jem, posebno prstima, u prva dva seta.
Vojvodina, kao {to se i pretpostavljalo
nije imala Suhinjina u drugom me~u, je-
ste mla|anog Vu~i}evi}a. Ne bi ni on bio
prevaga da nije bilo tih neobja{njivih
amplituda, malo, malo, pa se padalo i di-
zalo. Izgubiti set pri vo|stvu 16:9 u dru-
gom periodu je u ozbiljnim me~evima
skoro nemogu}e, a Pazaru se to dogodi-
lo. Dogodilo mu se i da posle takvog kra-
ha, u tre}em setu vodi 7:5, pa gubi 11:7 i
13:8, onda preokrene i povede 20:17 i
24:20, na kraju dozvoli doma}inu da
umalo stigne i nedosti`no. Pobeda u
tom delu igre posle onako izgubljenog
drugog seta je pravi pokazatelj visokog
kvaliteta Novog Pazara. Mehi} i Vemi}
jesu klase, ali da nije bilo rasejanosti, od-
sutnosti, izgubljenosti, ko }e ga znati ka-
ko se zove ono {to se de{avalo u zavr-
{nim poenima ~etvrtog seta, Pazar bi u
sino}ni me~ u ,,Pendiku“ u{ao sa sko-
rom 1:1. Opet su se pome{ale neke va-
`ne karte na parketu, pa su ,,plavi“ ola-
ko pro}erdali plus“ tri (19:16). Pokazalo
se po ko zna koji put u velikim finalima
da ono {to mo`e da pro|e u drugim me-
~evima, a ne mo`e u bici za titulu, je da
jedan igra~ odska~e. 

U prvom duelu to je, donekle, bio
Hamzagi}, u drugom fenomenalni Vu-
ka{inovi}. Sre}om, jo{ se igra! Osim ako
Vojvodina sino} nije do{la do tre}eg po-
ena. Za novu titulu Vojvodini je bila po-
trebna pobeda u Novom Pazaru. Pre
utakmice Pazarci su se nadali ~etvrtom
me~u u Novom Sadu. 

P. Le{evi}

IN MEMORIAM

Red`ep 
Fane Halilovi}

U Novom Pazaru je u 79. godini
`ivota umro jedan od rodona~elni-
ka modernog novopazarskog
sporta, Red`ep Fane Halilovi}. Po-
sebno }e se pamtiti kao trener jed-
ne od najboljih ekipa novopazar-
skog sporta svih vremena, RK
„Ras“. ^itav radni vek proveo je
rade}i kao profesor fizi~kog vaspi-
tanja u skoro svim novopazarskim
srednjim {kolama.

Vojvodina povela 2:0 u finalu plej-ofa, tre}a, odlu~uju}a utakmica u ~etvrtak, 12. aprila 

Jo{ se igra(lo) Bolje izdanje u drugom me~u 
Vojvodina ima 2:0 posle dva finalna me~a finala plej-ofa. U prvom duelu Novo-

sa|ani su slavili 3:0 (25:22, 25:23, 25;19). Ne{to raspolo`eniji u gostuju}em timu
bio je Irfan Hamzagi} (17 poena). U drugom me~u mnogo bolji Novi Pazar bio je
blizu velikog preokreta posle vo|stva Vojvodine 2:0 u setovima. U tome se nije se
uspelo, pa je Vojvodina slavila 3:1 (25:19, 26:24, 23:25, 25:23). Kod Novog Pazara
briljirao je Marko Vuka{inovi} (23 poena). Doma}ine je predvodio David Mehi} sa
21 poenom, a pratili su ga Bo`idar Vu~i}evi} i Milo{ Vemi} sa po 14. 

Novosa|ani bili mnogo bolji: Irfan Hamzagi} 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Pobeda kadeta
Novi Pazar - Trenerski debi tandema Sead Mu-

ratovi} - Elvedin Halkovi} bio je uspe{an, kadetski
tim Novog Pazara u 21. kolu najkvalitetnije lige Sr-
bije je kao doma}in nadvisio tim Vo`dovca 3:1 (1:0).
Dvostruki strelac za Novopazarce bio je Cami} u 12.
i 48. minutu, dok je Ha~kovi} pogodio u 85. minu-
tu, jedini gol za goste postigao je Mijailovi} u 57.
minutu.

Lo{a serija
Novi Pazar - Futsal tim Novog Pazara u{ao je u

lo{u prvenstvenu seriju, u 19. kolu Prve lige Jastre-
bac je slavio rezultatom 4:1. Jedini pogodak za go-
ste postigao je Cami}, dok su za doma}i tim tri gola
dali bili biv{i Novopazarci, Vukadinovi} dvaput i Cve-
tanovi}.

Sre}a na ̀ rebu
Novi Pazar - Sre}a je pogledala Novi Pazar na

`rebu polufinala Kupa Srbije, 18. aprila do~eka}e u
,,Pendiku“ tim Smedereva. U drugom polufinalu sa-

staju se Ekonomac i Nova Pazova. Finalni me~ igra-
}e se u Obrenovcu, 2. maja od 19 sati.

Tutin opet 
pora`en

Tutin - Tutin nastavlja sa lo{im igrama i porazi-
ma. U 22. kolu Srpske lige, Provo je kao gost savla-
dalo Tutin 3:0 (Adamovi} dva i Panteli} jedan gol).

Pobeda u gostima
Novi Pazar - Jedan gol bio je dovoljan Jo{anici

da se vrati sa tri boda iz Kragujevca u utakmici 19.
kola zone ,,Morava“ sa Su{icom, precizan je u 65.
minutu bio Sead Had`ibuli}.

Sloga se namu~ila
Sjenica - Sjeni~ka Sloga se u 19. kolu zonske li-

ge ,,Drina“ mu~ila kao doma}in protiv Borca iz Le-
{nice 3:2 (Simi} u 3. i 20, Kari{ik iz jedanaesterca u
48. minutu za Slogu, a Mi}i} u 35. i Ili} u 43. minutu
za Borac.VE
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Projekat je sufinansiran iz bud`eta Republike Srbije - Ministarstva kulture i informisanja. 
Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu nu`no ne izra`avaju stavove organa koji je dodelio sredstva. 

Predsjednik op{tine Pljevlja Mirko \a~i}

Za infrastrukturu skoro osam miliona 

Mini-toplana me|u prioritetima: Pljevlja 

Pljevlja - Sa po~etkom gra|evinske sezone, u Pljevljima kre}e i realizaci-
ja vi{e infrastrukturnih projekata i na gradskom i seoskom podru~ju op{ti-
ne, najavio je predsjednik ove op{tine Mirko \a~i} za RTCG. Prema njego-
vim rije~ima jedan od prioriteta je izgradnja mini toplane.

- Bili smo izuzetno uporni i ono sa ~ime smo zadovoljni jeste da je taj pro-
jekat na adekvatnim adresama predstavljen kao realan i neophodan Plje-
vljima, pa stoga i ne ~udi {to }e Direkcija za javne radove u gradnju mini to-
plane ove godine ulo`iti ~etiri miliona evra, rekao je \a~i}.

Veoma va`an posao bi}e i predstoje}a rekonstrukcija centralne gradske
zone koja }e ko{tati oko pola miliona evra. Planirana je i rekonstrukcija po-
strojenja za pre~i{}avanje otpadnih voda, gradnja zgrade od 38 stanova za
penzionere, gdje }e op{tina finansirati pet stanova, u rekonstrukciju ulica bi-
}e ulo`eno minimum 150.000 evra, za hidrotehni~ku infrastrukturu planira-
no je 315.000 evra, za lokalne puteve na selima dodatnih 200.000 evra, a za se-
oske vodovode 120.000 evra. Op{tina i Vlada Crne Gore planiraju da u izgrad-
nju infrastrukture u pljevaljskom kraju, ulo`e skoro osam miliona evra.C. D.

Pljevlja - Me|unarodni dan Roma, 8. april, pljevaljski Romi do-
~ekuju u ekstremnoj bijedi i siroma{tvu, zbog ~ega su se i okupili
ispred zgrade Op{tine Pljevlja u znak protesta. Oni su dr`avne in-
stitucije optu`ili za, nebrigu. Romsko naselje Trlica ima oko se-
damdeset stanovnika i nalazi se ispod deponije laporca Jagnjilo i
deponije sanitarnog otpada grada Pljevalja. Predstavnik ove rom-
ske zajednice Kastriot Murataj, rekao je da su do{li ispred zgrade
Op{tine Pljevlja, da predsjedniku Mirku \a~i}u ~estitaju Uskrs, da
ga kona~no upoznaju jer on nikada nije na{ao za shodno da do|e
u njihovo naselje i da se uvjeri u to kao oni `ive, izvje{tava portal
PV. „Iz romskog naselja ima oko 12 |aka koji redovno poha|aju
osnovnu {kolu. Ta djeca ugro`ena jer zbog nemanja vode ne mogu
redovno odr`avati li~nu higijenu, pa su na neki na~in stigmatizova-
na u {koli, jer druga djeca se ne}e dru`iti sa malim Romima ako su
u {kolu do{li u prljavoj garderobi“, naglasio je Murataj. S. D. 

Povodom Me|unarodnog dana Roma, 
okupljanje ispred pljevaljske op{tine

Nezadovoljni 
polo`ajem 
u Pljevljima 


